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Cabinet Secretar General Sector 2 

PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinja extraordinară, de îndată a Consiliului Local Sector 2 

din data de 13.05.2022 

Lucrări le şedinţe i se desfăşoară prin mijloce electronice, printr-o platformă on-line 

de videoconferinţă, începând cu orele 14:00, în Sala de Consi liu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11 - 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat Ioc următoare le persoane: 

Domnul Radu- Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

. Bucureşti ; 

Doamna Niţă Elena - Secretar Genera l al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, 

conform Dispozijei Primarului Sectorului 2 nr. 915106. 05. 2022 privind exercitarea cu 

caracter temporar de către doamna NIŢĂ ELENA, Director Executiv al Direcjiei 

Juridice a funcjiei publice de conducere de Secretar General al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti. 

Domnul consilier local Croitoru Angel - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2 

Elena Niţă face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost 

prezenţi 24 consilieri locali. Domnul consilier local Şerpescu Cătălin-Constantin este 

suspendat - conform adresei nr.182786/17 .11.2021 transmisă de Parchetul de pe lângă 

Tribunalul Bucureşti, înreg. la Cabinet Secretar sub nr.4134/ 19 .11.2021. Doamna 

consilier local Chirilă Alexandra Elena şi domnul consilier local Zaharia Răzvan 

Cristian lipsind nemotivat. Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, conform prevederilor art. 134, alin. ( 1 ), 

lit.„a" din O.U .G nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi procedura de 

desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. 

1005/13 .05 .2022, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei 

Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul instituţiei, în termenul prevăzut de 

art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

Proiect de hotărâre privind asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi 

1 Municipiul Bucureşti în vederea realizării proiectului "Amenajare piste de biciclete pe 
raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Sectorului 2 al Municipiul Bucureşti cu 
Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al Municipiului Bucureşti , Sectorul 4 al Municipiului 
Bucureşti, Sectorul 5 al Municipiului Bucureşti şi Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti 

2 pentru realizarea proiectului „Modernizarea şi extinderea sistemului de semaforizare 
inteligentă (Managementul Traficului Bucureşti-Ilfov) şi prioritizarea vehiculelor de 
transport public, în vederea creşterii siguranţei rutiere, flui dizării traficului şi reducerii 
poluării" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşt i 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Până se face prezenţa aş vrea eu dacă se poate să vă mulţumesc pentru prezenţă, pentru 

convocarea acestei şedinţe de îndarn. Mulţumesc tuturur, ştiu că a fos t foarte din scurt, 

n-aş fi făcut acest lucru dacă nu exista o urgenţă ş i aşa cum bine şti ţ i încerc să nu pun 

în şedinţe din acestea extraordinare proiecte ca să nu poată fi analizate dar acum chiar 

este urgenţă, luni dimineaţă la ora 1 O se deschide ape lul de PNRR pentru fondul de 

dezvoltare locală. Deşi fiecare localitate are alocată o sumă care poate fi folosită şi 

apelul se închide abia pe 30 iunie, este important să înţelegem că se concurează pe axe. 

Asta înseamnă că dacă se depun multe proiecte, de exemplu pe piste de biciclete, e 

unul din proiectele de astăzi , atunci acolo se va contracta pe principiul primul venit, 

primul servit, urmând ca cei care nu au aplicat pe piste de biciclete să poată aplica pe 

alte componente şi sunt componente care nu se aplică Bucureştiului. Aceasta este 

urgenţa şi de asta aş vrea ca luni dimineaţa la ora 1 O, pentru ambele proiecte este 

acela ţi lucru, se deschide luni dimineaţa la ora 1 O şi aş vrea să fim pregătiţi luni 

dimineaţă pentru a accesa aceste fonduri din fondul de dezvoltare locală . Asta este 

urgenţa, aşa cum v-am promis de la începutul mandatului nu voi pune pe ordinea de zi 

suplimentară sau ca urgenţă proiecte care nu au o urgenţă justificată şi voiam să vă 

explic acest lucru. Vă vorbesc ş i la fiecare proiect în parte cât se poate de scurt, dar 

voiam să înţelegeţi cu toţii de ce există această urgenţă şi de ce a fost făcută şedinţă de . . 

îndată. Mulţumesc pentru prezenţă tuturor! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Bună ziua, 

vom proceda la efectuarea prezenţei prin apel nominal: domnul Albu Adrian, Anghel 

Florin, Badea Anda Simona, Catone Magdalena Marta, doamnaG;'lă-~~mlt 

Elena a anunţat că nu se poate loga, domnul Constantin Mihai, ~~~tptt~isoi\tlribaf0 
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Croitoru Angel, D inu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Feroiu Dumitru 

Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Iordache Florina 

Isabela, Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Silviu, Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claudiu, 

Panaitescu Tudor Andrei, Paşciuc Paula, Pellegrini Marius Ovidiu, Popescu Lenuţa, 

Săftoiu Claudiu, Waspusch Virgiliu Gabriel. Suntem 24, da. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul Zaharia Răzvan Cristian, are o 

problemă personală, m-a anunţat acum şi nu poate să intre online. 

Domnul consilier local Croitoru Angel preşedinte de şedinţă: Pentru şedinţa de 

astăzi avem 2 proiecte pe ordinea de zi, aş vrea pentru scurtarea timpului să luăm avizele 

de la comisii . Supunem la vot ordinea de zi. Domnul Nedelcuţ . Cu 24 de voturi pentru, 

ordinea de zi a fost aprobată. Pentru proiectele de astăzi avizele dela juridică - favorab il 

pentru ambele proiecte, la buget - aviz favorab il pentru ambele proiecte, urbanism -

favorabil ambele, transparenţă - favorab il ambele. 

Este prezentat punctul nr.I, proiectu/ de l10tttrâre privind aprobarea asocierii 

Sectorului 2 al Municipiul Bucureşti cu Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al 

Municipiului Bucureşti, Sectorul 4 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 5 al 

Municipiului Bucureşti şi Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti pentru realizarea 

proiectului „Modernizarea şi extinderea sistemului de semaforizare inteligentă 

(Managementul Traficului Bucureşti-Ilfov) şi prioritizarea vehiculelor de transport 

public, în vederea creşterii siguranţei rutiere, fluidizării traficului şi reducerii 

poluării". Iniţiator, RADU-NICOLAE MIRAJU. Domnule primar! 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Câteva cuvinte, am mai votat o dată acest proiect, este important să 

înţelegem că reapare pe ordinea de zi pentru că aşa cum a fost el transmis de către 

Primăria Generală conţinutul proiectului nu s-a schimbat dar s-a schimbat forma, asta 

pentru că una dintre anexe, a fost preluată cea din ghidul de finanţare de la PNRR, 

când s-a deschis apelul s-a modificat această anexă şi pentru a îndeplini criteriile de 

formă ale acestui proiect este nevoie ca toate sectoarele să revoteze acest proiect. Deci 

el s-a mai votat odată, este important să facem acest. lucru repede pentru că aşa cum 

am mai spus Juni dimineaţă se deschide apelul pe Fondul de Dezvoltare Locală şi 

exi stă o competiţie pe componentele acestui apel. Dacă nu depunem cât mai devreme 

este posibil ca fondurile pentru digitalizare să se termine caz în care ne rămân bani dar 

nu pe această componentă. Este important să folosim aceşti bani în coordonare cu 

celelalte sectoare ale Bucureştiului pentru a avea o fluidizare a traficului · 
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meu de vedere este un proiect foarte, foarte util, ştim cu toţii ce problemă de trafic 

avem. 

Se supune la vot punctul nr.I, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

asocierii Sectorului 2 al Municipiul Bucureşti cu Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al 

Municipiului Bucureşti, Sectorul 4 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 5 al 

Municipiului Bucureşti şi Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti pentru realizarea 

proiectului „Modernizarea şi extinderea sistemului de semaforizare inteligentă 

(Managementul Traficului Bucureşti-Ilfov) şi prioritizarea vehiculelor de transport 

public, în vederea creşterii siguranţei rutiere, fluidizării traficului şi reducerii 

poluării"şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: A lbu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Costache Adrian, Din·u Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- C laudiu, Anghel F lorin, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian , Enache Nicuţa , Georgescu E lena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE:-

NU VOTEAZĂ: - Catone Magdalena - Marta 

Domnul consilier local Croitoru Angel preşedinte de şedinţă: Sunt 23 de voturi 

exprimate din 24, cu 23 de voturi exprimate, proiectul a trecut. 

Este prezentat punctul nr.2, proiectul de hotărâre privind asocierea dintre 

Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Municipiul Bucureşti în vederea realizării 

proiectului "Amenajare piste de biciclete pe raza Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti". Jnifiator, RADU-NICOLAE MIRAJU - Primarul Sectorului 2. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Deci încă o dată, acelaşi este motivul, luni dimineaţă la ora 1 O se deschide 

acest apel, este important să- l avem votat în aşa fel încât să-l putem depune, e vorba de 

realizarea de piste de biciclete, încă o componentă din rezolvarea problemei traficului 

din Bucureşti. E foarte clar că o bicicletă în trafic înseamnă o maşină mai puţin, 

înseamnă mai puţine noxe dar înseamnă ş i mai puţină aglomeraţie în trafic. Este mult 
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mai eficient să folosim şi bicicletele şi mai sănătos ş i mai eficient să folosim 

bicicletele. Acest proiect prevede inclusive staţii de parcare de biciclete securizate. 

Se supune la vot punctul nr.2, proiectul de lwtltrâre privind asocierea dintre 

Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Municipiul Bucureşti în vederea realizării 

proiectului "Amenajare piste de biciclete pe raza Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: A lbu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virg iliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin M ihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela , 

Iliescu Constantin Cristinei , Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

· Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Croitoru Angel preşedinte de şedinţă: Cu 24 de voturi 

pentru proiectul a fost aprobat. Mulţumesc frumos pentru participare, închidem şedinţa de 

astăzi. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Mulţumesc ş i eu tuturor consilierilor care au putut participat la o notificare 

atât de, din scurt, vă promit să nu convoc astfel de şedinţe decât dacă urgenţa este 

evidentă . Mulţumesc mult încă o dată . 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă 

la orele 14: 11 drept pentru care s-a încheiat 

SECRETAR GENERAL AL SECTORULUI 2, 

E~ 

şedinţa ______ _ 
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